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Version française plus bas

POC Talk December 2023
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MESSAGE FROM YOUR BOARD OF DIRECTORS

Happy Holidays!

We hope you are able to find some time to be with those you love and have moments
of joy and happiness. The New Year will bring many new adventures, and may 2024
be a year of learning, compassion for others and success!

Cindy Wezenbeek, President
On behalf of the POC Board of Directors

mailto:poc-president@organizersincanada.com
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COMMITTEE NEWS

NOMINATING COMMITTEE NEWS

Season’s greetings volunteers and potential volunteers! December is a time to reflect
on what we have accomplished this past year and how we can best focus our energy
in 2024 and beyond.

POC is a volunteer run and led association. Our volunteers help maintain our visibility,
credibility, and connections to support all members and build awareness of our
industry nationwide.

You can join our volunteers today by putting forward your name for a committee
position. It’s a win-win. You may make new connections and friendships, feel
supported by other members, contribute to positive growth in our industry, and build
your skillset.

We are currently looking for the following volunteers and we’d love to hear from
you!

National Conference Committee

If you haven’t heard yet, 2024 Conference will be an in-person event!! Exciting yes
but this means we need a lot more volunteers in order to make this a huge success!
Being a part of this incredible committee that makes our conference a reality is really
something to be proud of. The key roles that need to be filled are as follows:

Program Lead
Exhibitor Sponsor Lead
Communication Lead
Entertainment Lead
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Entertainment Lead

Georgina Forrest is stepping down after 6 years as the NCC program lead. We all
owe her a huge thank you to for all the incredibly hard work she has put towards
making POC yearly conference a reality. Thank you Georgina!!

Awards Committee

The Awards Committee is responsible for managing the selection process for the
Harold Taylor and the Ambasssador Awards. This is a super fun committee to be
involved in with and is a minimal time commitment – who doesn’t want to be involved
in assigning awards!

If you are interested in either of these committees or as a short-term volunteer then
don’t hesitate to reach out to Caitlin at nominatingchair@organizersincanada.ca.

NEWS FROM THE POC 25TH ANNIVERSARY COMMITTEE

Save the Date for an Unprecedented Anniversary Experience in 2024

Mark your 2024 calendar because something BIG is coming! Get ready to dive into a
year-long celebration as we launch our 25th Anniversary Free Webinar Series, Media

mailto:nominatingchair@organizersincanada.ca
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Kit, and Resource Vault!

What to Expect

Live and Dynamic Webinars: Join us on Zoom for live, mini webinars that promise
to be insightful, empowering, and designed to build your business.

Recorded Wisdom at Your Fingertips: Can't make it live? No worries! All webinars
will be recorded and stored in our exclusive Resource Vault, easily accessible on the
POC website.

Q1 Highlights: In the first quarter, our webinars are designed to arm POC members
with the skills and knowledge to proactively attract media attention. Learn how to
handle interviews with confidence and effectively promote your profession.

When Can You Register?

Hold tight! Registration will open soon, and you won't want to miss your chance to be
part of this groundbreaking journey.

January 8, 2024
Webinar 1 - Brand: Unleash the Power of the POC Media Kit

January 16, 2024
Webinar 2 - Unlock Insider Secrets for Building Lasting Media Relationships

February 1, 2024
Webinar 3 - Prepped Perfection- Navigating Radio, TV, Print, and Social Media

Like a Pro

February 15, 2024
Webinar 4 - Mastering the Art of On Camera Presence

March 7, 2024
Webinar 5 - Beyond the Spotlight: Elevating Your Impact After the Interview

March 21, 2024
Webinar 6 - Behind the Scenes: Organizing on TV - Real Stories from the Set
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MEMBERSHIP NEWS

Chapter Facebook Group Policy

We’ve noticed that some of you have joined your own and/or other chapters’
Facebook groups using your business page or a pseudonym. We’d like to remind you
that our Social Media policy states that people must use their real names when
joining a chapter Facebook group. If you don’t have a Facebook account under your
real name, we ask that you provide your real name to the administrator(s) of the
group you wish to join.

The reason for this is that these closed groups are a benefit of membership. We ask
our chapters to monitor their pages to make sure all members are also members of
POC in good standing. It’s very hard for them to do this if they don’t know who you
are. This also serves as a reminder to chapters - If you’re not sure someone applying
to join your group is a POC member, please ask me to confirm.

The policy can be found on the website under Members Only / Downloads &
Guidelines / POC Policy & Procedure Manual. It’s on p.61, Social Media Policy.

mailto:dir-membership@organizersincanada.com
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Join POC - SIG - Working with Older Adults Presentation on the topic of Ageism

Monday, January 8, 5:00 pm M.T. and 7:00 pm E.S.T

What is Ageism?

1. Thinking about older persons based on negative attitudes and stereotypes
about aging

2. Societal assumptions that everyone is young, thereby failing to respond
appropriately to the real needs of older persons.

3. Can be systematic in nature, such as in the design and implementation of
services, programs, and facilities.

4. Unequally treating persons due to age in a way that is contrary to human rights
law.

Source: https://www.ohrc.on.ca/.../ageism-and-age-discrimination

Ageism has economic, social, and psychological impacts!

For more information on Ageism, join the SIG - Working with Older Adult Group,
Monday, January 8 to hear Jennifer Pickett, Co-Executive Director, National
Association of Senior & Specialty Move Managers speak on the topic.

For more information on the SIG, including membership criteria, or to join, please
contact nicole@eazypeazydownsizing.ca.

https://www.ohrc.on.ca/en/ageism-and-age-discrimination-fact-sheet?fbclid=IwAR0AUI9lru6kdclE0trhRzJR3LQfyIgK-oAS8osTDY_8VCL2smVkrOPe4X8
mailto:nicole@eazypeazydownsizing.ca


2025-03-12, 12:54 PM

Page 7 of 34about:srcdoc

MARKETING AND COMMUNICATIONS NEWS

Did you know that if you tag the POC accounts on Facebook and Instagram, we will
share your content in our stories?

We want to showcase what our members are up to, and provide value to our
followers!

See these images for instructions, if you are uncertain about how to tag.

If you have any questions, please send me an email at dir-
marketing@organizersincanada.com.

mailto:dir-marketing@organizersincanada.com
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Adeilah Dahlke
Director of Marketing and Communications

Professional Organizers in Canada's Social Media Pages

mailto:dir-marketing@organizersincanada.com
https://www.facebook.com/pages/Professional-Organizers-in-Canada/132020106822948
https://twitter.com/POCCanada
https://www.pinterest.ca/professionalorganizersincanada/
https://www.instagram.com/professionalorganizersincanada/
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Missed an issue of POC Talk or want to see a previous issue?

Did you know you can find back issues of POC Talk from April 2016 onwards? Past
issues of POC Talk are available on the website in the Members Only area, on the
POC Talk page (login required).

https://www.napo.net/
https://www.challengingdisorganization.org/
https://www.nasmm.org/
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Professional Organizers in Canada is a proud affiliate of
NAPO, ICD, NASMM, APDO, and FFPO

Professional Organizers in Canada recognizes and thanks all our Associate
Members for their ongoing support and partnership.

https://www.apdo.co.uk/
https://request.1800gotjunk.com/ca_en/onlinebooking?e3trty6yh7=POC10
http://www.transitionsquad.com/
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https://www.maxsold.co/partners
http://www.justjunk.com/
https://atlasjunkremoval.ca/
http://www.traumacareclean.com/
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https://storagewarrior.ca/
http://www.legrotte.ca/
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https://www.zensurance.com/professionalorganizerscanada?utm_source=professionalorganizerscanada
https://www.vaultrastorage.ca/
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http://www.closetenvy.ca/
https://majormove.com/
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Bulletin des OPC - Décembre 2023

Dans cette édition

Message de votre conseil d’administration
Nouvelles des comité
Nouvelles des membres
Nouvelles du marketing et de la communication

http://www.shelfgenie.com/british-columbia
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MESSAGE DE VOTRE CONSEIL D'ADMINISTRATION

Joyeuses fêtes de fin d'année !

Nous espérons que vous avez pu trouver le temps d'être avec ceux que vous aimez
et de vivre des moments de joie et de bonheur. La nouvelle année apportera de
nombreuses nouvelles aventures, et que 2024 soit une année d'apprentissage, de
compassion pour les autres et de succès !

Cindy Wezenbeek, présidente
Au nom du conseil d'administration des OPC

NOUVELLES DES COMITÉS

NOUVELLES DU COMITÉ DE NOMINATION

Joyeuses fêtes de fin d'année pour les bénévoles et les bénévoles potentiels ! Le
mois de décembre est l'occasion de réfléchir à ce que nous avons accompli au cours
de l'année écoulée et à la manière dont nous pouvons concentrer au mieux notre
énergie en 2024 et au-delà.

Les OPC sont une association gérée et dirigée par des bénévoles. Nos bénévoles
nous aident à maintenir notre visibilité, notre crédibilité et nos relations pour soutenir
tous les membres et faire connaître notre industrie à l'échelle nationale. Vous pouvez
rejoindre nos bénévoles dès aujourd'hui en proposant votre nom pour un poste au
sein d'un comité. Tout le monde y gagne.

Vous pourrez nouer de nouvelles relations et amitiés, vous sentir soutenu par les
autres membres, contribuer à la croissance positive de notre secteur et développer

mailto:poc-president@organizersincanada.com
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autres membres, contribuer à la croissance positive de notre secteur et développer
vos compétences.

Nous sommes actuellement à la recherche des bénévoles suivants et nous
serions ravis d'entendre parler de vous !

Comité de la conférence nationale

Si vous ne le savez pas encore, la conférence de 2024 sera un événement en
personne ! Excitant oui, mais cela signifie que nous avons besoin de beaucoup plus
de bénévoles afin de faire de cet événement un énorme succès ! Faire partie de cet
incroyable comité qui fait de notre conférence une réalité est vraiment quelque chose
dont on peut être fier. Les rôles clés à pourvoir sont les suivants :

Responsable du programme
Responsable des sponsors exposants
Responsable de la communication
Responsable des divertissements

Georgina Forrest quitte ses fonctions après 6 ans en tant que responsable du
programme des CCN. Nous lui devons tous un grand merci pour tout le travail
incroyablement difficile qu'elle a accompli pour faire de la conférence annuelle des
OPC une réalité. Merci Georgina !

Comité d'attribution des prix

La commission des prix est chargée de gérer le processus de sélection pour les prix
Harold Taylor et Ambasssador. Il s'agit d'un comité très amusant et qui ne demande
qu'un minimum de temps - qui n'a pas envie de participer à l'attribution des prix !

Si vous êtes intéressé(e) par l'un de ces comités ou par un poste de bénévole à court
terme, n'hésitez pas à contacter Caitlin à l'adresse
nominatingchair@organizersincanada.ca.

NOUVELLES DU COMITÉ DU 25E ANNIVERSAIRE DU POC

mailto:nominatingchair@organizersincanada.ca
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Réservez la date de 2024 pour un anniversaire sans précédent

Inscrivez la date de 2024 sur votre calendrier, car quelque chose d'énorme se profile
à l'horizon ! Préparez-vous à plonger dans une année de célébrations en lançant
notre série de webinaires gratuits du 25e anniversaire, notre kit média et notre coffre-
fort de ressources !

Ce qui vous attend

Des webinaires en direct et dynamiques : Rejoignez-nous sur Zoom pour des mini
webinaires en direct qui promettent d'être instructifs, stimulants et conçus pour
développer votre activité.

La sagesse enregistrée au bout des doigts : Vous ne pouvez pas venir en direct ?
Ne vous inquiétez pas ! Tous les webinaires seront enregistrés et stockés dans notre
coffre-fort de ressources exclusif, facilement accessible sur le site web du CEP.

Faits marquants du premier trimestre : Au cours du premier trimestre, nos
webinaires sont conçus pour doter les membres des OPC des compétences et des
connaissances nécessaires pour attirer l'attention des médias de manière proactive.
Apprenez à gérer les interviews avec confiance et à promouvoir efficacement votre
profession.
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Quand pouvez-vous vous inscrire ?

Ne perdez pas de temps ! Les inscriptions seront bientôt ouvertes et vous ne voudrez
pas manquer votre chance de participer à ce voyage innovant.

8 janvier 2024
Webinaire 1 - Marque : Libérer la puissance du kit média du CEP

16 janvier 2024
Webinaire 2 - Découvrez les secrets d'initiés pour construire des relations durables

avec les médias

1er février 2024
Webinaire 3 - La perfection préparée - Naviguer à la radio, à la télévision, dans la

presse écrite et dans les médias sociaux comme un pro

15 février 2024
Webinaire 4 - Maîtriser l'art de la présence à la caméra

7 mars 2024
Webinaire 5 - Au-delà des projecteurs : Augmenter votre impact après l'interview

21 mars 2024
Webinaire 6 - Derrière les coulisses : L'organisation à la télévision - Histoires vraies

du plateau de tournage
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NOUVELLES DES MEMBRES

Politique Des Chapitres Concernant Les Groupes Facebook

Nous avons remarqué que certains d'entre vous ont rejoint leurs propres groupes
Facebook et/ou ceux d'autres sections en utilisant leur page professionnelle ou un
pseudonyme. Nous tenons à vous rappeler que notre politique en matière de médias
sociaux stipule que les personnes doivent utiliser leur vrai nom lorsqu'elles
rejoignent le groupe Facebook d'une section. Si vous n'avez pas de compte
Facebook sous votre vrai nom, nous vous demandons de fournir votre vrai nom à
l'administrateur du groupe que vous souhaitez rejoindre.

La raison en est que ces groupes fermés sont un avantage pour les membres. Nous
demandons à nos sections de surveiller leurs pages pour s'assurer que tous les
membres sont également des membres en règle des OPC. Il leur est très difficile de
le faire s'ils ne savent pas qui vous êtes. Ceci sert également de rappel aux sections :
si vous n'êtes pas sûr que quelqu'un qui demande à rejoindre votre groupe est un
membre des OPC, veuillez me demander de le confirmer.

La politique est disponible sur le site web sous Members Only / Downloads &
Guidelines / POC Policy & Procedure Manual. Elle se trouve à la page 61, Social
Media Policy.

mailto:dir-membership@organizersincanada.com
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Rejoignez POC - SIG - Travailler avec les personnes âgées Présentation sur le
thème de l'âgisme

Lundi 8 janvier, 17 h 00 M.T. et 19 h 00 E.S.T.

Qu'est-ce que l'âgisme ?

1. Penser aux personnes âgées sur la base d'attitudes négatives et de
stéréotypes sur le vieillissement.

2. Présupposés sociétaux selon lesquels tout le monde est jeune, ce qui ne
permet pas de répondre de manière appropriée aux besoins réels des
personnes âgées.

3. Peut être systématique, par exemple dans la conception et la mise en œuvre
de services, de programmes et d'installations.

4. Traitement inégal des personnes en raison de leur âge, d'une manière contraire
à la législation sur les droits de l'homme.

Source : https://www.ohrc.on.ca/.../ageism-and-age-discrimination

L'âgisme a des répercussions économiques, sociales et psychologiques !

Pour plus d'informations sur l'âgisme, rejoignez le SIG - Working with Older Adult
Group, le lundi 8 janvier pour écouter Jennifer Pickett, Co-Executive Director,
National Association of Senior & Specialty Move Managers s'exprimer sur le sujet.

Pour plus d'informations sur le SIG, y compris les critères d'adhésion, ou pour
adhérer, veuillez contacter nicole@eazypeazydownsizing.ca.

https://www.ohrc.on.ca/en/ageism-and-age-discrimination-fact-sheet?fbclid=IwAR0AUI9lru6kdclE0trhRzJR3LQfyIgK-oAS8osTDY_8VCL2smVkrOPe4X8
mailto:nicole@eazypeazydownsizing.ca
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NOUVELLES DU MARKETING ET DE LA COMMUNICATION

Saviez-vous que si vous taguez les comptes des OPC sur Facebook et Instagram,
nous partagerons votre contenu dans nos histoires ?

Nous voulons mettre en valeur les activités de nos membres et apporter de la valeur
à nos followers !

Voir ces images pour les instructions, si vous n'êtes pas sûr de la façon de taguer.

Si vous avez des questions, n'hésitez pas à m'envoyer un courriel à l'adresse
suivante : dir-marketing@organizersincanada.com.

mailto:dir-marketing@organizersincanada.com
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Adeilah Dahlke
Directrice du marketing et de la communication

Pages de médias sociaux des Organisateurs professionnels au
Canada

mailto:dir-marketing@organizersincanada.com
https://www.facebook.com/pages/Professional-Organizers-in-Canada/132020106822948
https://twitter.com/POCCanada
https://www.pinterest.ca/professionalorganizersincanada/
https://www.instagram.com/professionalorganizersincanada/
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Vous avez manqué un numéro du Bulletin des OPC ou vous souhaitez
consulter un numéro précédent ?

Saviez-vous que vous pouvez trouver les anciens numéros du Bulletin des OPC à
partir d'avril 2016 ? Les anciens numéros du Bulletin des OPC sont disponibles sur le
site web dans la zone réservée aux membres sur la page Bulletin des OPC (POC
Talk en anglais) (connexion requise).
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Organisateurs professionnels au Canada est fière d'être affiliée à
NAPO, ICD, NASMM et APDO

https://www.napo.net/
https://www.challengingdisorganization.org/
https://www.nasmm.org/
https://www.apdo.co.uk/


2025-03-12, 12:54 PM

Page 30 of 34about:srcdoc

Organisateurs professionnels au Canada reconnaît et remercie tous ses
membres associés pour leur soutien et leur partenariat continus.

https://request.1800gotjunk.com/ca_en/onlinebooking?e3trty6yh7=POC10
http://www.transitionsquad.com/
https://www.maxsold.co/partners
http://www.justjunk.com/
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https://atlasjunkremoval.ca/
http://www.traumacareclean.com/
https://storagewarrior.ca/
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http://www.legrotte.ca/
https://www.zensurance.com/professionalorganizerscanada?utm_source=professionalorganizerscanada


2025-03-12, 12:54 PM

Page 33 of 34about:srcdoc

https://www.vaultrastorage.ca/
http://www.closetenvy.ca/
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